

## Safety Instructions for Electric Bicycles

### Battery Safety:

- Only charge the battery with the charger provided by the manufacturer.
- Avoid charging the battery near flammable materials.
- Do not overcharge the battery and store it in a cool, dry place.

### Vehicle Safety:

- Perform a safety check before each ride (tire pressure, brakes, lights).
- Do not exceed the maximum load specified by the manufacturer.

### Environmental Conditions:

- Avoid riding in extreme weather conditions that could affect the electronics and battery performance.

### Repairs and Maintenance:

- Do not make modifications to the electrical system or engine that are not approved by the manufacturer.
- Maintenance and repair work should be carried out by qualified personnel.

### In Case of Emergency:

- Know how to quickly turn off the engine in an emergency.
- Be informed about the handling and first measures in case of a battery fire.

### Disposal and Recycling:

- Batteries and electrical components should be disposed of in accordance with local regulations.

Restrictions:

- Note age and licensing requirements for using e-bikes in your region.

## Sicherheitshinweise für Elektrofahrräder

### Akkusicherheit:

- Laden Sie den Akku nur mit dem vom Hersteller bereitgestellten Ladegerät.
- Vermeiden Sie das Laden des Akkus in der Nähe von entflammbareren Materialien.
- Überladen Sie den Akku nicht und bewahren Sie ihn an einem kühlen, trockenen Ort auf.

### Fahrzeugsicherheit:

- Führen Sie vor jeder Fahrt einen Sicherheitscheck durch (Reifendruck, Bremsen, Lichter).
- Überschreiten Sie nicht die maximale Zuladung, die der Hersteller angibt.

### Umweltbedingungen:

- Vermeiden Sie das Fahren in extremen Wetterbedingungen, die Elektronik und Batterieleistung beeinträchtigen könnten.

### Reparaturen und Wartung:

- Führen Sie keine Änderungen am elektrischen System oder Motor vor, die nicht vom Hersteller genehmigt sind.
- Wartungs- und Reparaturarbeiten sollten von qualifiziertem Fachpersonal durchgeführt werden.

### Im Notfall:

- Wissen Sie, wie Sie im Notfall den Motor schnell abschalten können.
- Informieren Sie sich über die Handhabung und Erstmaßnahmen bei einem Akku-Brand.

### Entsorgung und Recycling:

- Akkus und elektrische Komponenten sollten gemäß den örtlichen Vorschriften entsorgt werden.

Einschränkungen:

- Beachten Sie Alters- und Lizenzanforderungen für die Nutzung von E-Bikes in Ihrer Region.